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PROTOKOŁ Nr XXXV/09 
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 14 września 2009 roku 
 
 
W sesji udział wzięli: 
a)  dwunastu radnych Rady Gminy              -  nieobecni: A. Łomża, M. Mnich,  
                                                                         M. Szumski  
                                                                          (spóźniona: I. Tkaczyszyn 1245)  
b)  Wójt Gminy                                               -  Eugeniusz Dańczak 
c)  Sekretarz Gminy                                       -   Iwona Wójcik 
  
 
Porządek obrad: 
 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a/  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/  przyjęcie porządku obrad. 

      2.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) udzielenia pomocy finansowej powiatowi słupskiemu, 
b) wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie 

likwidacji Powiatowego Obwodu Lecznictwa Ogólnego Samodzielnego 
Publicznego ZOZ w Słupsku, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 
zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość.  

 3. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 
 4. Odpowiedzi Wójta na zapytania zgłoszone w trakcie sesji. 

      5. Zamknięcie obrad.    
 
 
Przebieg sesji: 
 
1a/ 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitał Radnych przybyłych 
na sesję. Poinformował, że dzisiejsza sesja jest zwołana na wniosek Wójta Gminy. 
Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając prawomocność obrad. 
Otwarcia dokonał o godz.1205 w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
       
b/ 
  Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz  poinformował, że przebieg 
sesji zawarty jest w porządku obrad, który został przesłany Radnym. 
Przewodniczący  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad.  
Do zaproponowanego porządku obrad uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad porządkiem 
obrad po wprowadzeniu zmiany. 
W wyniku głosowania porządek po zmianach został przyjęty jednogłośnie /11 za/. 
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Ad 2    
 
a/ 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej powiatowi słupskiemu. 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 1  
do protokołu) wraz z uzasadnieniem. 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt nie był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i w związku z powyższym 
otworzył dyskusje nad projektem. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz Przypomniał, że środki na realizacje 
podejmowanej uchwały zostały zabezpieczone w budżecie gminy. 
Radna U. Frankowska zwróciła się z pytaniem na jakim odcinku będzie 
przeprowadzony remont gruntowny drogi Dębnica Kaszubska – Podwilczyn.  
Wójt poinformował, że podjęcie tej uchwały było powodem zwołania dzisiejszej sesji. 
Przeprosił za jej pilne zwoływanie, ale bez tej uchwały Zarząd Dróg Powiatowych nie 
przystąpi do realizacji zaplanowanych zadań. Powyższe wynikło po przetargu na 
wykonanie prac, który odbył się 16.08 br.. My na rzecz ZDP wykonaliśmy prace na 
kwotę ok. 59 tys. zł. (budowa chodnika w Łabiszewie, Niepoględziu, Borzęcinie, 
wycinka odrostów i krzewów przydrożnych przy drogach powiatowych). W roku 
ubiegłym udało nam się przy naszym wkładzie 120 tys. uzyskać pomocy ze strony 
Starostwa na kwotę 250 tys. Obecnie standardem stało się, że wszyscy realizują 
zadania jeżeli samorząd gminny wniesie swój wkład. Bogatsze gminy tym sposobem 
remontują o wiele więcej niż te biedniejsze. Ułożenie 1 m2 asfaltu kosztuje 40 – 50 zł. 
Za ta kwotę będziemy chcieli w roku bieżącym ułożyć asfalt do Kotowa, gdyż w tej 
chwili autobusy chcą zawiesić kursy, a za resztę w zależności od możliwości 
poprawić stan drogi do Podwilczyna. Ta droga w całości jest w bardzo złym stanie  
i wymaga gruntowej modernizacji. 
Radna J. Lejczak zwróciła się z pytaniem, czy droga w Krzywaniu będzie także 
naprawiona? 
Wójt poinformował, ze tak. 
Radni nie wnieśli więcej uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 11 za) 
Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
b/ 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie likwidacji 
Powiatowego Obwodu Lecznictwa Ogólnego Samodzielnego Publicznego ZOZ  
w Słupsku. 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 2  
do protokołu) wraz z uzasadnieniem. 

 



 3

Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt nie był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i w związku z powyższym 
otworzył dyskusje nad projektem. 
Wójt poinformował, że dotyczy zamiaru przekształcenia POLO (była przychodnia 
Kolejowa) w Spółkę Prawa Handlowego. Ta przychodnia nie jest Starostwu 
potrzebna. Z jej usług korzystają nie tylko mieszkańcy wsi. Uważa, że jest to 
sensowne rozwiązanie, jest za przychyleniem się do tej prośby. 
T. Kozdroń-Kołacka – Radna Rady Powiatu poinformowała, że jest to proces 
długotrwały, który został uruchomiony już dawno. Ta placówka była deficytowa, 
Starostwo udzieliło pożyczki na jej działalność. Obecnie placówka spłaciła zadłużenie 
i jest dochodowa. W związku ze zmianami jakie zachodzą w placówkach lecznictwa 
jest to sensowne rozwiązanie. Ta decyzja nie jest jednak jeszcze ostateczna, gdyż 
jeżeli SANEPID nie wyda pozytywnej opinii w sprawie dalszego działania tej placówki 
jako spółka to do przekształcenia nie dojdzie. Placówka obecnie dobrze funkcjonuje, 
jest wyremontowane, posiada doby sprzęt i świadczy usługi w wielu specjalnościach.      
 Radni nie wnieśli więcej uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta ( 8 za, 3 wstrzymujące). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
c/    
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość  
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 3  
do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt nie był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i w związku z powyższym 
otworzył dyskusje nad projektem. 
Wójt poinformował, że osoba, która ma być dzierżawcą prowadzi własne 
gospodarstwo i ta ziemia jest na powiększenie.  
B. Rębas prosi o przybliżenie położenia tej działki. 
Wójt poinformował, że dotyczy to terenów przy wjeździe do Podwilczyna. 
Radni uważają, że jeżeli te tereny nie są nam teraz potrzebne i wykorzystywane są 
zgodnie z ich przeznaczeniem, do celów rolniczych to należy zawrzeć umowę 
dzierżawy.   
Radni nie wnieśli więcej uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 11 za) 
Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
Ad 3 
  Przewodniczący Rady Marian Adamowicz prosił o składanie wniosków, 
zapytań i informacji. 
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Radna U. Frankowska prosi o częstsze wywożenie nieczystości z pojemników 
przeznaczonych na odpady segregowane. 
Wójt poinformował, że w sezonie letnim jest większe obciążenie na wywóz tych 
odpadów. PGK w tym okresie ma zbyt duże obłożenie i nie mogą się wyrobić ze 
zgłoszeniami na bieżący wywóz. Jeżeli zgłoszenie nastąpi z odpowiednim 
wyprzedzeniem to nie ma problemu by wywóz nastąpił przed całkowitym ich 
napełnieniem. To wywożenie jest znacznym obciążeniem dla naszego budżetu. 
Mankamentem jest także to, że plastiki przed wrzuceniem do pojemników nie są 
gniecione, co powoduje, że wywozimy powietrze. Cieszy fakt, że te pojemniki są 
ustawione i społeczeństwo z nich korzysta, gdyż tym sposobem śmieci nie są 
wywożone i rzucane gdzie popadnie. Sądzi, że teraz w sezonie jesiennym nie będzie 
już potrzeby tak częstego wywozu, gdyż spadnie zużycie napoi. Społeczeństwo w 
tych miejscach składuje przeróżne śmieci. Prosi by zgłaszać jeżeli pojemniki są już 
pełne do urzędu. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił uwagę na fakt, ze przy ZGK 
wyznaczono miejsce na składanie odpadów wielogabarytowych oraz zużytego 
sprzętu AGD i RTV. Zauważył, że obecnie tam składowane są zwykłe śmieci. Prosi  
o informacje jak płacony jest wywóz pojemników przez ZGK? 
Wójt poinformował, że jest płacone od przejazdów. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zauważył, że dobrym rozwiązaniem byłoby 
zamontowanie prasy do zgniatania plastiku na samochodach do tego 
przystosowanych. Obecnie brak jest czynnika ekonomicznego przy zbiórce odpadów. 
Kiedyś było to opłacalne. Instalacja takiego urządzenia nie była by kosztowna.  
Wójt zwrócił uwagę na fakt, że chciał zatrudnić osobę, która nadzorowała by kosze 
na plastiki, na terenie gminy. Ludzie chodzą pytają o pracę, a jak zaproponuję taką 
formę to uważają, że to obraza. PGK nie jest zainteresowane montażem takich 
urządzeń gdyż maja płacone od ilości kursów. 
Radna U. Frankowska prosi o informacje dotyczące modernizacji ciągów pieszo 
jezdnych w Dębnicy Kaszubskiej. 
Wójt poinformował, że gościł dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich. Mamy 
przygotowane projekty porządkujące ten temat. Omawialiśmy całość zagadnienia. 
Wg ich wyliczeń uporządkowanie tego tematu będzie kosztować 10 mln. zł. Jest 
jednak problem, gdyż chodnik po przeciwnej stronie budynku gminy ma 1 m 
szerokości. Standardowy powinien mieć 1,5 m. Chcąc uporządkować ten temat 
należało by wykupić od właścicieli posesji przyległych do pasa drogowego 
dodatkowe grunty. Na to nas nie stać. Obecnie w dobie kryzysu rząd także szuka 
oszczędności. Dokonuje się dużych cięć właśnie w dziale inwestycji drogowych. 
Ponieśliśmy nakłady na wykonanie koncepcji rozwiązania tego problemu na 
wysokości urzędu. Możemy poszerzyć pas drogowy kosztem chodnika przy urzędzie.  
Radna U. Frankowska prosi by przy urzędzie były chociaż pasy umożliwiające 
przejście.               
Wójt nadal jest za wykonaniem azylu kosztem chodnika przy urzędzie. Taki azyl 
będzie zmuszał kierowców do spowolnienia ruchu, umożliwi przejście także osobom 
niepełnosprawnym. Szerokość chodnika ma gwarantować bezpieczne gromadzenie 
się ludzi przy przejściu. Zarząd Dróg Wojewódzkich wzorem innych zarządców także 
chce byśmy w takich zadaniach partycypowali w kosztach w stosunku 50/50%. 
Zapewnili, że przedstawią nam projekt rozwiązania tego problemu do 
zaakceptowania. Ten temat będzie rozpatrywany w przyszłym roku. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że azyl na tej wysokości nie będzie 
dobrym rozwiązaniem. Taka reorganizacja miała by sens gdyby obejmowała odcinek 
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od kościoła do przedszkola. Uważa, że najlepszym rozwiązaniem było by nawiązać 
współpracę z gminą, która posiada Straż Gminną w celu patrolowania naszych dróg 
z fotoradarami. Fotoradary mają na kierowców najlepsze działanie i wpływają na 
dostosowanie prędkości do dozwolonej na danym terenie.     
Wójt poinformował, że rozważał możliwość powołania Straży Gminnej. Ten temat był 
analizowany przez radczynię. Koszt utworzenia takiej jednostki to koszt 300 tys. 
Mankamentem jest to, ze fotoradary będą skierowane przeciwko naszym 
mieszkańcom, gdyż oni najczęściej korzystają z tych dróg. Na terenie naszej gminy 
mamy kilka newralgicznych punktów gdzie zachodzi potrzeba zachowania większej 
ostrożności przez uczestników ruchu drogowego. Także uważa, że warto rozważyć 
możliwość współpracy ze Strażą Gminną z sąsiedniej gminy.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że fotoradary nie mają być źródłem 
zarobku dla Gminy, ale mają zmusić uczestników ruchu drogowego do dostosowania 
prędkości do przepisów obowiązujących na naszych drogach. 
Radna U. Frankowska ponownie zwraca się z pytaniem czy będą te pasy na 
wysokości Urzędu Gminy? 
Przewodniczący rady M. Adamowicz poinformował, że z uwagi na obowiązujące w 
tym zakresie nie życiowe przepisy nie ma podstaw do usytuowania w tym miejscu 
przejścia dla pieszych. Chodniki są za wąskie. 
Wójt uważa, że najlepszym rozwiązaniem będzie zaproszenie na jedną z sesji 
Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich.  
Radna U. Frankowska prosi także o informacje dotyczące postępu rozmów w 
sprawie powiększenia parkingu przy Urzędzie Gminy. Obecnie centrum Dębnicy jest 
bardzo zatłoczone i brak miejsc parkingowych. 
Wójt poinformował, że ten temat jest w ciągłej analizie. Obecnie Poczta Polska jest w 
fazie przekształceń i następują tam duże zmiany. Z informacji jakie posiada to może 
poinformować, że sprawa jest w toku.  
Radna I. Tkaczyszyn zwróciła się z zapytaniem, czy aktualna jest propozycja Wójta 
odnośnie zatrudnienia osoby do zgniatania plastików. Ma osobę, której brakuje 
trochę stażu pracy do emerytury.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że te plastiki są w różnym stanie. Nie 
wyobraża sobie by gnieść je ręcznie. Uważa, że mógłby  to robić za pomocą jakiejś 
prostej ręcznej praski. Uważa, że poruszanie się rowerem od pojemnika do 
pojemnika także nie jest dobrym rozwiązaniem. Faktem natomiast jest to, ze koszt 
wywozu zmniejszyłby się nawet o 50%.  
Wójt poinformował, że temat zatrudnienia jest aktualny. 
Radny P. Pałubicki zwrócił uwagę na fakt, że osobie brakuje stażu do emerytury i z 
chwilą nabycia takich praw tej osobie będziemy musieli wypłacić odprawę 
emerytalną. Odnośnie budowy azylu przy urzędzie to poinformował, że będzie 
przeciwny jego powstaniu. Jest za ustawieniem fotoradarów. Uważa, że w tym celu 
należy nawiązać współpracę z którąś z sąsiednich gmin.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił także uwagę na fakt, że nikt nie 
przestrzega znaków zakazu parkowania pojazdów samochodowych na chodnikach. 
Ten zakaz jest nagminnie łamany.  
Radny B. Rębas prosi o przeanalizowanie możliwości zakupu kosiarki rotacyjnej 
przez ZGK, która była by wykorzystywana przy koszeniu boisk. Prosi także o 
przedstawienie propozycji nowych obwodów szkolnych zgodnie z wcześniejszymi 
ustaleniami.  
Wójt uważa, że zakup kosiarki nie rozwiąże tego problemu. Prawie w każdej 
miejscowości będą boiska, które maja być dostępne dla wszystkich chętnych. 
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Zlecenie tych prac do zakładu nie będzie korzystne z uwagi na duże koszty 
pośrednie – dojazd do boiska. Niektóre miejscowości utrzymaniem boisk zajmują się 
same i nie zgłaszają żadnych problemów w tym zakresie. 
Radny B. Rebas prosi by rozważyć możliwość zlecenia tej usługi w drodze przetargu 
na takich samych zasadach jak zlecane jest zimowe utrzymanie dróg. 
Radny D. Ostrowski poinformował, że jego klub sportowy trawę wykasza przy 
pomocy wykaszarki wiejskiej. Koszt jednego koszenia zamyka się kwotą 20 zł. Gdyby 
do tego celu wykorzystywać kosiarkę rotacyjną to ten koszt kształtowałby się w 
granicach 120.00 – 150,00 zł.    
Radny P. pałubicki uważa, że ten temat każda lokalna społeczność winna 
rozwiązywać we własnym zakresie, a nie cedować na gminę.  
Wójt poinformował, że sprawy związane z planowaną reorganizacją obwodów 
szkolnych zostaną przedstawione radnym na sesji październikowej.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz prosi by ta informacja była szczegółowa i 
zawierała takie dane jak ilość dzieci w oddziałach, ilość planowanych oddziałów, 
odległości dowozu. 
K. Olech prosi o przeprowadzenie kontroli  oznakowania zgodnie z przepisami ulicy 
Strażackiej w Dębnicy Kaszubskiej. Prosi także o informację czy zakaz wjazdu 
dotyczy także rowerów? 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił także uwagę na zły stan nawierzchni tej 
drogi. 
Wójt poinformował, że temat oznakowania zostanie rozpatrzony, natomiast postara 
się by stan nawierzchni poprawić podczas wykonywania planowanych prac na 
drogach osiedlowych w Gogolewie. 
Radny K. Olech zauważył, że w Dębnicy problemem nie jest może samo utrzymanie 
murawy ale szklane butelki, które są porozrzucane po całym obiekcie. Prosi by po 
meczach obiekt był posprzątany, gdyż wstyd i nie jednokrotnie, niebezpiecznie ze 
względu na potłuczone szkło,  na ten obiekt wprowadzać dzieci na lekcje wf. Prosi o 
informację, czy za ten obiekt odpowiada osoba zatrudniona na boisku wybudowanym 
w ramach programu rządowego ORLIK?.  
Sekretarz Gminy zauważyła, że ten obiekt ma gospodarza w osobie miejscowego 
klubu sportowego. 
Wójt uważa, że osoba zatrudniona winna uporządkować teren boiska po każdym 
meczu. Jest osoba na etacie i takie rzeczy nie powinny mieć miejsc a. Ten klub na 
swoją działalność otrzymuje najwyższą dotacje z budżetu gminy, a tam nie ma nawet 
kosza na śmieci. 
Radny K. Olech prosi także o informacje dotyczące planowanej budowy ciągu 
pieszo-jezdnego na ulicy Sawickiej w Dębnicy Kaszubskiej. 
Wójt przypomniał, że pierwszy przetarg z uwagi na zaoferowane ceny przez 
wykonawców został unieważniony. 03 września ogłoszono II przetarg, którego 
rozstrzygnięcie ma nastąpić pod koniec września, sądzi, że to zadanie będzie 
realizowane w tym roku. Obawia się natomiast o realizację budowy drogi na ulicy 
Fabrycznej. Obecnie jako podkład proponujemy podsypkę z gruzu cementowo-
ceglanego, którą dysponujemy i nadaje się do wykorzystania przy tym zadaniu. 
Uważa, że obecnie podmioty zmawiają się i windują ceny. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz jest zdania, że przetargi na wykonanie naszych 
zadań winny być ogłaszane na początku każdego roku. Jest to najlepszy okres, gdyż 
przedsiębiorcy nie wiedzą jakie będą mieli obłożenie w pracach i schodzą ze stawek. 
Wójt nadmienił, że to zadanie było przygotowywane do realizacji przy 
współfinansowaniu środków zewnętrznych. Projekt nie został zakwalifikowany. 
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Obecnie mamy przygotowaną dokumentację, w której nie możemy dokonać 
poprawek. Projekt zakładał, że będzie to droga o szerokości 5 m /zgodnie z 
przepisami/ i nie możemy tego okroić by zejść z kosztów. Zmieniając projekt zarzuci 
się nam, że droga jest wybudowana niezgodnie z zasadami bezpieczeństwa ruchu 
drogowego. Możemy tylko wybudować drogę na krótszym odcinku niż zakłada 
projekt. 
Radny D. Ostrowski prosi o informacje dotyczące przetargów na budowę dróg 
osiedlowych w ramach pozyskanych na ten cel środków z ANR oraz o informację czy 
odbył się turniej piłkarski, którego organizatorem miał być dębnicki klub sportowy, a 
na który w budżecie przyznano środki w wysokości 5 tys. zł.?      
Wójt poinformował, że jeszcze we wrześniu będą budowane drogi osiedlowe w 
Gogolewie i Motarzynie zgodnie z wcześniejszymi przetargami na te prace. Odnośnie 
dróg w Budowie to ten temat będzie starał się w październiku zrealizować. 
Opóźnienie występują z powodu nie wyrażenia zgody na przekazania przez ANR 
działki przy boisku. Nie chcą przekazać nam całej działki, potrzebny byłby podział 
geodezyjny. W związku z zaskarżeniem niektórych decyzji są bardzo ostrożni  
w przekazywaniu do zasobów mienia gminy na cele komunalne.  Obecnie w Budowie 
planujemy budowę drogi osiedlowej od drogi 210 do końca posesji państwa kępa, bo 
te tereny są w naszych zasobach. Całe osiedle będzie miało wykonane ciągi pieszo 
jezdne o podłożu asfaltowym i polbrukowym. Planowana jest również budowa 
parkingu na tym osiedlu. Odnośnie środków na planowaną imprezę to część została 
wykorzystana na udział 2 drużyn z terenu gminy w turnieju w Człuchowie. Była to 
impreza wojewódzka. Planowana impreza odbędzie się w okresie jesiennym. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poinformował, że do biura rady wpłynęło, do 
wiadomości, pismo Nr OS 6062-19/09 Wójta Gminy skierowane do Wojewody 
Pomorskiego. Zapoznał Radnych z jego treścią /załącznik Nr 4 do protokołu/. Także 
uważa, że obecnie sytuacja w rolnictwie jest bardzo ciężka. Jako radni mamy też 
świadomość tego, że od stawki na zboże /żyto/ uzależniona jest wysokość stawki 
podatku rolnego. Skarbnik przy planowaniu budżetu na 2010 rok winien  to wziąć pod 
uwagę. Uważa, że gdyby były produkowane biopaliwa to obecna sytuacja nie była by 
tak drastyczna. Przy obecnych stawka opłaca się owies wykorzystywać do celów 
energetycznych. 
Radny P. Pałubicki uważa, że stawka podatkowa winna być obliczana ze średniej za 
IV kwartały, a nie za III. Ceny zbóż w IV kwartale zawsze drastycznie spadają. 
  
Ad 4 

Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 1400 dokonał 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
                                                                                                                                                                                              
Protokołowała:                                                                                                                   
Teresa Kozdroń-Kołacka                                                                                                Przewodniczący 
                                                                                                                                 Rady Gminy  
                                                                                                                         / -/Marian Adamowicz                                     
 
  
 
  
     

 


